
 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde  

Onsdag den 18. juni 2025 kl. 17.00-18.45  

 

Sted: Mødelokale C, Rundhøjskolen  

Mødedeltagere: 

 
x = til stede 
a = afbud 
f = fraværende uden afbud 
o = deltog via onlineforbind. 

Forældrevalgte: Ledelse: 

Abir Mohamad Ismail x Mads Neergaard Jacobsen (skoleled.) x 

Line Juul Gissel x Louise Barner Jensen (viceskoleleder) a 

Louise Pedersen       a Medarbejderrepræsentanter: 

Malene Wiese (formand)  x Casper Bugge x 

Mie Margrethe Eriksen a Hans Koed Jensen x 

Nils Lehner Gottlieb x Elevrådsrepræsentanter: 

Tine Obel Schmidt (næstformand) x Ida Frederikke Illum Kejser x 

 

 

Bertram Koitzsch Christensen f 

Erika Kaasby x 

Referent: Morten Rørbæk Brøndum 

 

Dagsorden: Referat: 

1. Velkommen v. Malene Malene bød velkommen til skoleårets sidste 

møde. 

 

2. Nyt fra elevrådet v. Ida [orientering] 

 

Elevrådet har beskæftiget sig med hygiejnen i 

madkundskabslokalet. Medlemmer af elevrådet 

har taget billeder af beskidte gryder m.v. for at 

vise skolekammerater og lærere, at der er en 

fælles udfordring, og at køkkenets brugere skal 

stramme op. 

 

3. Princip om ”bevægelse i undervisningen” v. 

Malene [drøftelse]  

 

Skolebestyrelsen fulgte op på drøftelserne på de 

seneste møder. Her har skolebestyrelsen drøftet 

formuleringen af et princip om motion og 

bevægelse. I det politiske vedtagne kvalitets-

program for folkeskolen er kravet om 45 

minutters bevægelse hver dag afskaffet. På 

Rundhøjskolen ønsker bestyrelsen imidlertid at 

understøtte og styrke idrætsskoleprofilen med et 

princip, der beskriver skolebestyrelsens ønsker til 

motion og bevægelse i skoledagen. 

 

Siden mødet i maj havde Mads efter ønske fra 

skolebestyrelsen formuleret et nyt forslag til 

princip, og der havde i et fælles dokument inden 

mødet været mulighed for at kommentere. 

 

Skolebestyrelsen gennemgik teksten og 

kommentarerne, justerede og satte sidste 

punktum i det nye princip, der vil blive 
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præsenteret på skolens hjemmeside i et 

dokument sammen med de øvrige principper. 

 

4. Datoer for skolebestyrelsesmøder skoleåret 

25/26 
Skolebestyrelsen drøftede mødefrekvens, 

ugedage og online vs. fysiske møder i det 

kommende skoleår. Malene vil på baggrund af 

inputtene lave og udsende et oplæg til mødeplan, 

hvor to møder vil blive planlagt som 

onlinemøder. 

 

5. Skolebestyrelsens årsberetning v. Malene 

[drøftelse] 
Malene havde formuleret et forslag til en 

årsberetning fra skolebestyrelsen. 

Skolebestyrelsen kom med enkelte 

ændringsforslag og godkendte beretningen, som 

vil blive præsenteret på skolens hjemmeside og i 

et opslag i Aula. 

 

6. Skolebestyrelsens deltagelse på 

forældremøder august 2025 

De forældrevalgte i skolebestyrelsen har over 

flere år haft et ønske om at deltage i august og 

september måneders forældremøder i 

klasserne/på årgangene for at informere om og 

skabe interesse for skolebestyrelsens arbejde. 

Desværre har hovedsageligt praktik spændt ben 

for ambitionen. 

 

Som alternativ drøftede skolebestyrelsen 

forældremøde-slides, en video m.v. som mulige 

alternativer. 

 

Malene formulerer et forslag til en tekst, der kan 

bruges på skoleårets første forældremøder. 

 

7. Meddelelser fra:  

• Skolebestyrelsen  

• Skoleledelse 

• Øvrige 

Skolebestyrelsen: 

• Intet. 

 

Skoleledelse: 

• Mads orienterede om en ekstraudgift på lidt 

mere end 200.000 kroner som følge af en 

manglende ajourføring af en medarbejders 

løn. Lønnen burde have været justeret i 

forbindelse med en opjustering af det 

ugentlige antal arbejdstimer i 2021. 

Medarbejderen har naturligvis krav på den 

rette løn, men det er en ærgerlig og 

uforklarlig fejl. 

• På opfordring orienterede Mads om 

forholdene på bygningsområdet, hvor 

besparelser i Aarhus Ejendomme påvirker de 

fysiske rammer og omfanget af 

servicemedarbejdernes arbejdskapacitet 

mange steder, også på Rundhøjskolen. 
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• Mads takkede skolebestyrelsen for sam-

arbejdet, som han i høj grad værdsætter. 

 

Øvrige: 

• Intet. 

 

8. Evt.  Malene takkede for samarbejdet i skoleåret, der 

rinder ud. Også Ida takkede for samarbejdet. 

Hun har været en del af skolebestyrelsen de 

sidste fire år og forlader som 9. klasse-elev 

Rundhøjskolen ved skoleårets afslutning. 

 

 

 

 

Arbejdsgrupper: 

 

Skærme i skolen 

• (12/3-24) Bestyrelsen drøftede præsentationen og fokuserede særligt på forældrenes rolle. Louise 

P. påtog sig at udarbejde et oplæg til videre drøftelse på et kommende skolebestyrelsesmøde.  

• (16/1-25) Louise P. holdt oplæg om forældrenes rolle. Skolebestyrelsen enedes om, at ’skærme i 

skolen’ skal være et obligatorisk emne på forældremøder – eventuelt differentieret med forskellige 

problemstillinger på forskellige alderstrin. Skolebestyrelsen aftalte at sætte punktet på 

dagsordenen igen på et senere møde – med et oplæg til forslag til emner, der kan og bør drøftes 

på forældremøder på forskellige klassetrin. Nils og Louise P. meldte sig til at komme med et 

oplæg. Skolebestyrelsen enedes også om, at forældrenes ansvar ift. skærme i skolen også skrives 

ind i princippet vedrørende skole-hjem-samarbejdet → Mads tilbød at komme med et forslag til 

revideret princip på et senere møde. 

• (26/2-25) Mads foreslog en tilføjelse, der afspejler skolebestyrelsens drøftelser om forældres rolle i 

forhold til børns brug af skærme i fritiden. I Mads’ forslag var det formuleret, at emnet skærme 

skulle bringes op på et forældremøde inden efterårsferien. 

Skolebestyrelsen nåede efter en længere drøftelse frem til, at man i princippets omtale af emner, 

der bør drøftes på forældremøder, ikke kun burde fokusere på skærme. På den måde vendte man 

tilbage til drøftelserne på skolebestyrelsens møde i januar. Fra referatet: ”Skolebestyrelsen aftalte 

at sætte punktet på dagsordenen igen på et senere møde – med et oplæg til forslag til emner, der 

kan og bør drøftes på forældremøder på forskellige klassetrin. Nils og Louise P. meldte sig til at 

komme med et oplæg.” 

 

Gæsteliste – forslag 

• Line foreslår et oplæg med/af Simon Milwertz Philipsen, som er kok og blandt andet arbejder med 

skolemad. Han er involveret i et skoleprojekt på Bavnehøj Skole.  
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Årshjul for skolebestyrelsens arbejde 2024-25 på Rundhøjskolen: 

 

Dato Emner  

Tirsdag 20. august 2024  Opstart på skoleåret jf. skolebestyrelsens forretningsorden 
Skolens aktuelle situation 
Skolebestyrelsens årshjul 

Med gæst 

Mandag 23. september 2024 Opfølgning på årshjul Onlinemøde 

Mandag 28. oktober 2024 Opfølgning på forventet regnskab for indeværende kalenderår  

Onsdag 20. november 2024 SFO-forældrerådet deltager Med SFO-
forældrerådet og 
gæst i form af 
trafikrepræsentant 

December Intet møde jf. skolebestyrelsens forretningsorden  

Torsdag 16. januar 2025 Drøftelse og evt. revidering af principper, som ”står for tur”   

Onsdag 26. februar 2025 SPO (Skoleårets planlægning og organisering)  Onlinemøde 

Onsdag 12. marts 2025 Gennemgang af regnskab for foregående kalenderår, drøftelse af 
budget for indeværende kalenderår 
(I lige år: Drøftelse af valg til skolebestyrelsen) 

Med gæst 

Tirsdag 8. april 2025 SPO (Skoleårets planlægning og organisering) 
Godkendelse af budget for indeværende kalenderår 

Med gæst 

Onsdag 21. maj 2025 SFO-forældrerådet deltager 
SPO (Skoleårets planlægning og organisering) 
Skolebestyrelsens årsberetning udkast 

Med SFO-
forældrerådet 

Onsdag 18. juni 2025 SPO (Skoleårets planlægning og organisering) 
Skolebestyrelsens årsberetning færdiggøres 
Skolebestyrelsens deltagelse på kommende forældremøder  

 

 


